
Referat bestyrelsesmøde 30/6 2024 

 

Formanden:  

Vores primære weekendvagt har sagt op. Det har været drøftet om weekendvagter kan dækkes af 
opstaldere under pointsystemet, men det vurderes at det bliver svært at få til at hænge sammen. Der 
har derfor været jobopslag – og to gode kandidater har henvendt sig.  

Vi skal med al sandsynlighed bruge en ny primærmedarbejder i stalden til september. Overvejelser 
angående den bedst mulige fordeling af personaletimer pågår.  

Henvendelse fra tidligere medlem ang. jagtudvalget. Der er en udfordring ifht jagtudvalgets tilknytning 
til ROR, da de primært agerer udenfor vores rammer. Vi forsøger at indkalde jagtudvalgets formand til 
et bestyrelsesmøde.  

 

Kasserer:  

Der er sket en overdragelse af opgaver.  

Vi har ikke fået lavet regnskab. Men umiddelbart ser det nogenlunde ud. Vi har dog stadig ikke det fulde 
overblik.  

Vi skal have set mulighederne for lokalestilskud efter i detaljer, det kan være at der er uudnyttet 
potentiale.  

Fremadrettet: hvis man bruger klubbens kort. Lad være at brug ”udlæg” skriv bare hvad man har købt. 
Hvis man bruger sit eget kort, så marker ”udlæg” – så er det nemmere at håndtere.  

 

Staldudvalg: 

Der er indgået aftale med en ny leverandør af stråfoder. Vi afventer resultatet af høst ifht levering etc.  

Rengøring af stald – vi sætter nogle datoer op i juli måned. Der skal bla skaffes maling. Husk at 
støvsugeren er god til spindelvæv.  

 

Centerudvalg: 

Vi har fået katte. De er megasøde, men også lidt kreative – der er allerede succesfulde flugtforsøg fra 
boksen.  

Der er lavet en udendørsplan for vedligehold over sommeren – området er delt op i 8 områder. Morten 
melder ud.  

Arbejdsweekenden kommer op på Zakobo.  

Banerne fungerer begge to. Der skal muligvis sikres på den nedre bane, ved det nederste hjørne mod 
foldene.  



Vi har fokus på om vores el er lovlig/få det lovliggjort. 

 

Elev- og juniorudvalg: 

Der er indkøbt ny rideskolehest. 

Gucci er sat til salg. Der er flere henvendelser på hende.  

Vi taler om ventelister og parter.  

 

Aktivitetsudvalget: 

Vi har truffet afgørelse om et førstehjælpskursus for ryttere. Tines Johan har lovet at lave et kursus for 
os. Der skal sættes en dato.  

Tine vil gerne lave en treck/miljøtræningsdag. Vi finder en dato hvor der ikke er andet i kalenderen. 

Der har været snak om et E-stævne med holdklasser – hvor holdene bliver sammensat af parter og 
private.   

Der arbejdes stadig på at få lavet en ”træningsdag” ifht at skrive for en dressurdommer. Mere info 
følger. Generelt også fokus på at få fulgt op på hjælperdelen til næstkommende klubstævne. Der 
kommer et møde. 

Der bliver planlagt et voltigekursus. 

 

Elevskolen: 

Vi har nogle udfordringer med elevhestene. Vi har flere heste der har været syge og flere der kun kan gå 
relativt få timer.  Generelt er det særdeles vanskeligt at skaffe gode elevheste til at afløse de heste der 
fortjener nye hjem. Alle disse ting udfordrer også økonomien. Vi drøfter forskellige løsningsmodeller.  

En anden situation er, at vi har flere og flere elever med særlige udfordringer.  

 

Staldpersonale: 

Vi har to nye weekendvagter i spil. 

Vi arbejder på at skaffe nyt personale til stalden. 

Stråvognen er en udfordring for flere i vores personalegruppe. Det er besluttet at vi laver et pilotprojekt 
ifht at få den udfaset. Alle heste skal fodres via wrapspand. Morten kigger på vogne og spande.  

Af sikkerhedsårsager prioriterer vi at der altid er to personer på til både udluk og indluk af heste. 

 

 



Eventuelt: 

Forespørgsel angående timer til arbejdsdage ved flere heste. Hvis man har flere heste, kan det væres 
svært at nå at ligge alle sine timer på arbejdsdage. Må man ligge nogle af sine 15 årlige arbejdstimer 
ved andre opgaver, f.eks. ved morgenvagter? Ja, det er ok. Den generelle regel bliver, at man ved boks 
nr 2 kan få lov til at ligge de ekstra 15 timer ved andre opgaver efter individuel tilladelse fra bestyrelsen.  

 

Skal vi have en beredskabsplan jvf udmeldingen fra Beredskabsstyrelsen? 

Ja, det er nok en god ide. Vi tager det op på næste bestyrelsesmøde.    

  

 Planlægning af kommende bestyrelsesmøder 2024: 

18/8, 6/10, 10/11, 11/12. 

 

Staldmøder for resten af 2024: Camilla ligger datoer ud 

 

  

  

 

  


